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§ 13 Dnr 2022-000142 - 006 

Fastställande av dagordning - nämndinitiativ  

Lärandenämnden beslutar 
att nämndinitiativen får väckas.  

     

Sammanfattning 
Anton Stark (C) har lämnat in två nämndinitiativ, ett angående "hemmasittare" 
och ett angående idrottsutbildningar på Bromangymnasiet.  

     

Beslutsunderlag 
Initiativ till lärandenämnden angående "hemmasittare"  

Initiativ till lärandenämnden angående Bromangymnasiets idrottsutbildningar  
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§ 14 Dnr 2022-000143 - 631 

Information om larm i våra lokaler  
Drifttekniker Andreas Holmsten och enhetschef Anders Jonsson från 
fastighetsavdelningen på tekniska förvaltningen informerar om den 
larmutrustning som finns i våra skollokaler.   

I skollokaler finns det krav på utrymningslarm, men det finns inget krav på att 
det går ett larm till räddningstjänsten. Utrymningslarm ansvarar för 
fastighetsägaren för att tillhandahålla. Det finns inte krav på inbrottslarm i 
skollokaler, utan det får hyresgästen beställa och bekosta.  

Ordförande tackar för information.  

  

     

     

 

 

Protokoll Lärandenämnden april
(Signerat, SHA-256 1495FEB038001A8829814AA808FE13B8A61F5911E3F1E0097E99CAE57DBD5B1B)

Sida 6 av 33



 

Lärandenämnden 

PROTOKOLL 
Sida 

7(32) 
Sammanträdesdatum 

2022-04-07 
 

 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 15 Dnr 2021-000140 - 041 

Ekonomisk uppföljning  
Förvaltningsekonom Leonard Winter presenterar lärandenämndens prognos 
per sista mars för respektive verksamhet. Siffrorna så här tidigt på året är väldigt 
preliminära och därför skrivs ingen prognos för helåret i protokollet.  

Leonard förklarar vidare de tillkomna bilagorna i verksamhetsrapporten 
gällande resultaten på enhetsnivå.  

Ordförande tackar för informationen.  
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§ 16 Dnr 2022-000079 - 619 

Beslut angående ansökan om godkännande som 
huvudman för utökning av en befintlig fristående 
gymnasieskola, Mästaren 22 AB 
(Skolinspektionens dnr 2022-1041) 

Lärandenämnden beslutar 
att föreslå Skolinspektionen att avslå Mästaren 22 AB:s ansökan om utökad 
verksamhet i Järvsö.       

Sammanfattning 
Mästaren 22 AB har inkommit med en ansökan till Skolinspektionen. Ansökan 
avser utökning av befintlig fristående gymnasieskola vid Järvsögymnasiet i 
Järvsö, Ljusdals kommun.  

Lärandenämnden i Hudiksvalls kommun bereds tillfälle att yttra sig över 
ansökan i enlighet med 2 kap. 5 § skollagen (2010:800) om fristående skolor. 
Kommunens remissvar i form av kopia på justerat protokoll från beslutande 
organ ska vara Skolinspektionen tillhanda senast den 6 maj 2022. 

Mästaren 22 AB:s ansökan 
Mästaren 22 AB ansöker om att i Ljusdals kommun få utöka sin verksamhet vid 
Järvsögymnasiet i Järvsö, med följande utbildningar och elevintag från och med 
läsåret 2023: 

Nationellt program Inriktning Intag år 1 

Naturbruksprogrammet Naturturism 6 

 Djurvård 6 

Samhällsvetenskapsprogrammet Medier, information 
och kommunikation 

8 

Mästaren 22 AB uppger i sin ansökan att fullt utbyggd kan de sökta 
programmen och inriktning omfatta 60 elever år 2025. 

Mästaren 22 AB:s planerade utökning omfattar 2 gymnasieprogram. Fullt 
utbyggd kan verksamheten år 2025 omfatta 60 elever. Skolinspektionen har gett 
Hudiksvalls kommun möjlighet att yttra sig över ansökan. 

En fristående gymnasieskola ska, enligt skollagen 2 kap. 5 §, inte förklaras ha 
rätt till bidrag från det offentliga om skolans verksamhet medför påtagliga 
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negativa följder för skolväsendet i den kommun där skolan är belägen eller i 
närliggande kommuner. 

Lärandeförvaltningen föreslår lärandenämnden att avstyrka ansökan. Skälen för 
detta utvecklas nedan. 

Organisatoriska, pedagogiska och ekonomiska konsekvenser 
Elevunderlag - överetablering 
I regionen finns redan idag ett överskott av elevplatser på befintliga 
gymnasieskolor då antalet tillgängliga platser med stor marginal överstiger 
antalet elever. Att i detta läge utöka antalet platser ytterligare ger organisatoriska 
och ekonomiska konsekvenser. Skillnaden mellan tillgång och efterfrågan ökar 
med ökande risker för att antalet elever inte räcker för vare sig programutbud, 
inriktningar eller som underlag för hela skolor. Detta kan komma att påverka 
utbildningskvaliteten i negativ riktning och ytterst leda till att program, 
inriktningar och hela skolor måste läggas ner. I dagsläget, med en konstaterad 
och nationell lärarbrist, kommer en nyetablering att ytterligare försvåra 
kompetensförsörjningen till befintliga skolor. 

Demografisk utveckling i kommunen 
För Hudiksvalls kommun och Bromangymnasiet ser elevsiffrorna för perioden 
2022– 2027 ut enligt följande: 

År Hudiksvall 
Åk 9 elever 
Hösttermin  

Totalt 
Broman 

Elever från  
andra 
kommuner 

2022 469 1442 301 

2023 450 1442 281 

2024 418 1424 266 

2025 452 1408 265 

2026 445 1407 278 

2027 406 1413 291 

   

Elevutvecklingen har under de senaste åren varit stabil för att nu påbörja en 
avmattning. Elevkullarna blir mindre och mindre under de kommande åren och 
Bromangymnasiet är mitt i anpassningen för att möta ny verklighet. 
Programutbudet måste nu rättas efter nya förutsättningar. Flera program har 
idag svårt att fylla sina platser så att det blir ekonomiskt hållbart. En 
nyetablering i den redan överetablerade regionenen riskerar att program 
kommer att läggas ned. 
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Här nedan visas sökta program som finns i Hudiksvalls kommun, 
Bromangymnasiet är kommunens egen gymnasieskola. Antal platser på 
inriktningarna kan variera något mellan åren. 

 

Nationellt program Inriktning Antal 
platser 

Samhällsvetenskapsprogrammet Beteendev
etenskap 

30 

 Samhällsve
tenskap 

30 

Tillgång till behöriga lärare, program och programinriktningar  
Svårigheter att rekrytera behöriga lärare för att kunna erbjuda elever ett rikt 
programutbud på hemorten finns redan idag. Ett ökat antal 
utbildningsanordnare inom utbildningsområdet förstärker denna svårighet 
ytterligare. Detta kan leda till försämrad kvalité i regionens utbildningar 

Mästaren 22 AB:s planerade utökning kommer att påverka elevunderlaget för 
befintliga och planerade utbildningar negativt. Elevantalet kommer inte att 
räcka till för att fylla klasserna och att kostnaden per elev ökar. Detta är med 
dagens ekonomiska förutsättningar inte försvarbart. En utökning slår direkt 
mot kommunens befintliga utbildningar och kommer att innebära att ungdomar 
i Hudiksvall inte på sikt kan erbjudas samma utbud av inriktningar som 
ungdomar på annat håll i landet.  

      

Beslutsgång 
Anton Stark (C) och Katja Samuelsson (SD) yrkar på att nämnden ska föreslå 
Skolinspektionen att tillstyrka ansökan. Lars Berglund (V) och Kerstin Rask (S) 
yrkar bifall till arbetsutskottets förslag.  

Ordförande ställer arbetsutskottets förslag mot Anton Starks (C) med fleras 
förslag och finner att nämnden beslutat enligt arbetsutskottet förslag.  

Beslutsunderlag 
Förslag till yttrande till Skolinspektionen om utökning av befintlig fristående 
gymnasieskola vid Järvsögymnasiet  

Ansökan till Skolinspektionen från Mästaren 22 AB     

Beslutet skickas till 
Skolinspektionen  
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§ 17 Dnr 2022-000082 - 619 

Beslut angående ansökan om godkännande som 
huvudman för utökning av en befintlig fristående 
gymnasieskola, Praktiska Sverige AB 
(Skolinspektionens dnr 2022-966) 

Lärandenämnden beslutar 
att föreslå Skolinspektionen att avslå Praktiska Sverige AB:s ansökan om utökad 
verksamhet i Sundsvall.          

Sammanfattning 
Praktiska Sverige AB har inkommit med en ansökan till Skolinspektionen. 
Ansökan avser utökning av befintlig fristående gymnasieskola vid Praktiska 
Gymnasiet Sundsvall i Sundsvalls kommun.  

Lärandenämnden i Hudiksvalls kommun bereds tillfälle att yttra sig över 
ansökan i enlighet med 2 kap. 5 § skollagen (2010:800) om fristående skolor. 
Kommunens remissvar i form av kopia på justerat protokoll från beslutande 
organ ska vara Skolinspektionen tillhanda senast den 6 maj 2022. 

Praktiska Sverige AB:s ansökan 
Praktiska Sverige AB ansöker om att i Sundsvalls kommun få utöka sin 
verksamhet vid Praktiska Gymnasiet Sundsvall, med följande utbildning och 
elevintag från och med läsåret 2023: 

Nationellt program Inriktning Intag år 1 

Barn- och fritidsprogrammet Pedagogiskt och 
socialt arbete 

12 

   

Praktiska Sverige AB uppger i sin ansökan att fullt utbyggd kan det sökta 
programmet omfatta 36 elever år 2025. 

Praktiska Sverige AB:s planerade utökning omfattar 1 gymnasieprogram och 1 
nationell inriktning. Fullt utbyggd kan verksamheten år 2025 omfatta 36 elever. 
Skolinspektionen har gett Hudiksvalls kommun möjlighet att yttra sig över 
ansökan. 

En fristående gymnasieskola ska, enligt skollagen 2 kap. 5 §, inte förklaras ha 
rätt till bidrag från det offentliga om skolans verksamhet medför påtagliga 
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negativa följder för skolväsendet i den kommun där skolan är belägen eller i 
närliggande kommuner. 

Lärandeförvaltningen föreslår lärandenämnden att avstyrka ansökan. Skälen för 
detta utvecklas nedan. 

Organisatoriska, pedagogiska och ekonomiska konsekvenser 
Elevunderlag - överetablering 
I regionen finns redan idag ett överskott av elevplatser på befintliga 
gymnasieskolor då antalet tillgängliga platser med stor marginal överstiger 
antalet elever. Att i detta läge utöka antalet platser ytterligare ger organisatoriska 
och ekonomiska konsekvenser. Skillnaden mellan tillgång och efterfrågan ökar 
med ökande risker för att antalet elever inte räcker för vare sig programutbud, 
inriktningar eller som underlag för hela skolor. Detta kan komma att påverka 
utbildningskvaliteten i negativ riktning och ytterst leda till att program, 
inriktningar och hela skolor måste läggas ner. I dagsläget, med en konstaterad 
och nationell lärarbrist, kommer en nyetablering att ytterligare försvåra 
kompetensförsörjningen till befintliga skolor. 

Demografisk utveckling i kommunen 
För Hudiksvalls kommun och Bromangymnasiet ser elevsiffrorna för perioden 
2022– 2027 ut enligt följande: 

År Hudiksvall 
Åk 9 elever 
Hösttermin  

Totalt 
Broman 

Elever från  
andra 
kommuner 

2022 469 1442 301 

2023 450 1442 281 

2024 418 1424 266 

2025 452 1408 265 

2026 445 1407 278 

2027 406 1413 291 

   

Elevutvecklingen har under de senaste åren varit stabil för att nu påbörja en 
avmattning. Elevkullarna blir mindre och mindre under de kommande åren och 
Bromangymnasiet är mitt i anpassningen för att möta ny verklighet. 
Programutbudet måste nu rättas efter nya förutsättningar. Flera program har 
idag svårt att fylla sina platser så att det blir ekonomiskt hållbart. En utökning i 
den redan överetablerade regionen riskerar att program kommer att läggas ned. 

Här nedan visas sökta program som finns i Hudiksvalls kommun. Antal platser 
på inriktningarna kan variera något mellan åren. 
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Nationellt program Inriktning Gymnasieskola Antal 
platser 

Barn- och fritidsprogrammet Fritid och 
hälsa 

Hudikgymnasiet Efter sök 

    

Tillgång till behöriga lärare, program och programinriktningar  
Svårigheter att rekrytera behöriga lärare för att kunna erbjuda elever ett rikt 
programutbud på hemorten finns redan idag. Ett ökat antal 
utbildningsanordnare inom utbildningsområdet förstärker denna svårighet 
ytterligare. Detta kan leda till försämrad kvalité i regionens utbildningar 

Praktiska Sverige AB:s planerade utökning kommer att påverka elevunderlaget 
för befintliga och planerade utbildningar negativt. Elevantalet kommer inte att 
räcka till för att fylla klasserna och att kostnaden per elev ökar. Detta är med 
dagens ekonomiska förutsättningar inte försvarbart. En nyetablering slår direkt 
mot kommunens befintliga utbildningar och kommer att innebära att ungdomar 
i Hudiksvall inte på sikt kan erbjudas samma utbud av inriktningar som 
ungdomar på annat håll i landet.  

      

Beslutsgång 
Jesse Ljung (C) yrkar på att nämnden ska föreslå Skolinspektionen att tillstyrka 
ansökan.  

Ordförande ställer arbetsutskottets förslag mot Jesse Ljungs (C) förslag och 
finner att nämnden beslutat enligt arbetsutskottet förslag.  

Beslutsunderlag 
Förslag till yttrande till Skolinspektionen om utökning av befintlig fristående 
gymnasieskola i Sundsvall 

Ansökan till Skolinspektionen från Praktiska Sverige AB   

     

Beslutet skickas till 
Skolinspektionen  
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§ 18 Dnr 2022-000088 - 619 

Beslut angående ansökan om godkännande som 
huvudman för utökning av en befintlig fristående 
gymnasieskola, Friskolan Nytorp AB 
(Skolinspektionens dnr 2022-1067) 

Lärandenämnden beslutar 
att föreslå Skolinspektionen att avslå Friskolan Nytorp AB:s ansökan om 
utökad verksamhet i Arbrå.      

Sammanfattning 
Friskolan Nytorp AB har inkommit med en ansökan till Skolinspektionen. 
Ansökan avser utökning av befintlig fristående gymnasieskola vid Friskolan 
Nytorp, Bollnäs kommun.  

Lärandenämnden i Hudiksvalls kommun bereds tillfälle att yttra sig över 
ansökan i enlighet med 2 kap. 5 § skollagen (2010:800) om fristående skolor. 
Kommunens remissvar i form av kopia på justerat protokoll från beslutande 
organ ska vara Skolinspektionen tillhanda senast den 6 maj 2022. 

Friskolan Nytorp AB:s ansökan 
Friskolan Nytorp AB ansöker om att i Bollnäs kommun få utöka sin 
verksamhet vid Friskolan Nytorp i Arbrå, med följande utbildningar och 
elevintag från och med läsåret 2023: 

Nationellt program Inriktning Intag år 1 

Naturbruksprogrammet Naturturism 12 

Friskolan Nytorp AB uppger i sin ansökan att fullt utbyggd kan de sökta 
programmen och inriktning omfatta 36 elever år 2025. 

Friskolan Nytorp AB:s planerade utökning omfattar 1 gymnasieprogram. Fullt 
utbyggd kan verksamheten år 2025 omfatta 36 elever. Skolinspektionen har gett 
Hudiksvalls kommun möjlighet att yttra sig över ansökan. 

En fristående gymnasieskola ska, enligt skollagen 2 kap. 5 §, inte förklaras ha 
rätt till bidrag från det offentliga om skolans verksamhet medför påtagliga 
negativa följder för skolväsendet i den kommun där skolan är belägen eller i 
närliggande kommuner. 
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Lärandeförvaltningen föreslår lärandenämnden att avstyrka ansökan. Skälen för 
detta utvecklas nedan. 

Organisatoriska, pedagogiska och ekonomiska konsekvenser 
Elevunderlag - överetablering 
I regionen finns redan idag ett överskott av elevplatser på befintliga 
gymnasieskolor då antalet tillgängliga platser med stor marginal överstiger 
antalet elever. Att i detta läge utöka antalet platser ytterligare ger organisatoriska 
och ekonomiska konsekvenser. Skillnaden mellan tillgång och efterfrågan ökar 
med ökande risker för att antalet elever inte räcker för vare sig programutbud, 
inriktningar eller som underlag för hela skolor. Detta kan komma att påverka 
utbildningskvaliteten i negativ riktning och ytterst leda till att program, 
inriktningar och hela skolor måste läggas ner. I dagsläget, med en konstaterad 
och nationell lärarbrist, kommer en nyetablering att ytterligare försvåra 
kompetensförsörjningen till befintliga skolor. 

Demografisk utveckling i kommunen 
För Hudiksvalls kommun och Bromangymnasiet ser elevsiffrorna för perioden 
2022– 2027 ut enligt följande: 

År Hudiksvall 
Åk 9 elever 
Hösttermin  

Totalt 
Broman 

Elever från  
andra 
kommuner 

2022 469 1442 301 

2023 450 1442 281 

2024 418 1424 266 

2025 452 1408 265 

2026 445 1407 278 

2027 406 1413 291 

   

Elevutvecklingen har under de senaste åren varit stabil för att nu påbörja en 
avmattning. Elevkullarna blir mindre och mindre under de kommande åren och 
Bromangymnasiet är mitt i anpassningen för att möta ny verklighet. 
Programutbudet måste nu rättas efter nya förutsättningar. Flera program har 
idag svårt att fylla sina platser så att det blir ekonomiskt hållbart. En utökning i 
den redan överetablerade regionen riskerar att program kommer att läggas ned. 

Bromangymnasiet i Hudiksvalls kommun har inte det sökta programmet i sitt 
utbud men antalet elevplatser i närområdet överskrider, med råge, antalet 
sökande elever. 
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Tillgång till behöriga lärare, program och programinriktningar  
Svårigheter att rekrytera behöriga lärare för att kunna erbjuda elever ett rikt 
programutbud på hemorten finns redan idag. Ett ökat antal 
utbildningsanordnare inom utbildningsområdet förstärker denna svårighet 
ytterligare. Detta kan leda till försämrad kvalité i regionens utbildningar 

Friskolan Nytorp AB:s planerade utökning kommer att påverka elevunderlaget 
för befintliga och planerade utbildningar negativt. Elevantalet kommer inte att 
räcka till för att fylla klasserna och att kostnaden per elev ökar. Detta är med 
dagens ekonomiska förutsättningar inte försvarbart. En utökning slår direkt 
mot kommunens befintliga utbildningar och kommer att innebära att ungdomar 
i Hudiksvall inte på sikt kan erbjudas samma utbud av inriktningar som 
ungdomar på annat håll i landet.  

      

Beslutsgång 
Bengt-Åke Nilsson (C), Lars Berglund (V) och Katja Samuelsson (SD) yrkar på 
att nämnden ska föreslå Skolinspektionen att tillstyrka ansökan.  

Ordförande ställer arbetsutskottets förslag mot Bengt-Åke Nilssons (C) med 
fleras förslag med och finner att nämnden beslutat enligt arbetsutskottet förslag.  

Beslutsunderlag 
Förslag till yttrande till Skolinspektionen om utökning av befintlig fristående 
gymnasieskola i Arbrå  

Ansökan till Skolinspektionen från Friskolan Nytorp AB  

     

Beslutet skickas till 
Skolinspektionen  
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§ 19 Dnr 2022-000091 - 619 

Beslut angående ansökan om godkännande som 
huvudman för utökning av en befintlig fristående 
gymnasieskola, Thorengruppen AB 
(Skolinspektionens dnr 2022-953) 

Lärandenämnden beslutar 
att föreslå Skolinspektionen att avslå Thorengruppen AB:s ansökan om utökad 
verksamhet i Sundsvall.      

     

Sammanfattning 
Thorengruppen AB har inkommit med en ansökan till Skolinspektionen. 
Ansökan avser utökning av befintlig fristående gymnasieskola vid Thoren 
Buisness School Sundsvall i Sundsvalls kommun.  

Lärandenämnden i Hudiksvalls kommun bereds tillfälle att yttra sig över 
ansökan i enlighet med 2 kap. 5 § skollagen (2010:800) om fristående skolor. 
Kommunens remissvar i form av kopia på justerat protokoll från beslutande 
organ ska vara Skolinspektionen tillhanda senast den 6 maj 2022. 

Thorengruppen AB:s ansökan 
Thorengruppen AB ansöker om att i Sundsvalls kommun få utöka sin 
verksamhet vid Thoren Buisness School Sundsvall, med följande utbildningar 
och elevintag från och med läsåret 2023: 

Nationellt program Inriktning Intag år 1 

Naturvetenskapsprogrammet Naturvetenskap 8 

Thorengruppen AB uppger i sin ansökan att fullt utbyggd kan det sökta 
programmet och inriktning omfatta 24 elever år 2025. 

Thorengruppen AB:s planerade utökning omfattar 1 gymnasieprogram och 1 
nationell inriktning. Fullt utbyggd kan verksamheten år 2025 omfatta 24 elever. 
Skolinspektionen har gett Hudiksvalls kommun möjlighet att yttra sig över 
ansökan. 

En fristående gymnasieskola ska, enligt skollagen 2 kap. 5 §, inte förklaras ha 
rätt till bidrag från det offentliga om skolans verksamhet medför påtagliga 
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negativa följder för skolväsendet i den kommun där skolan är belägen eller i 
närliggande kommuner. 

Lärandeförvaltningen föreslår lärandenämnden att avstyrka ansökan. Skälen för 
detta utvecklas nedan. 

Organisatoriska, pedagogiska och ekonomiska konsekvenser 
Elevunderlag - överetablering 
I regionen finns redan idag ett överskott av elevplatser på befintliga 
gymnasieskolor då antalet tillgängliga platser med stor marginal överstiger 
antalet elever. Att i detta läge utöka antalet platser ytterligare ger organisatoriska 
och ekonomiska konsekvenser. Skillnaden mellan tillgång och efterfrågan ökar 
med ökande risker för att antalet elever inte räcker för vare sig programutbud, 
inriktningar eller som underlag för hela skolor. Detta kan komma att påverka 
utbildningskvaliteten i negativ riktning och ytterst leda till att program, 
inriktningar och hela skolor måste läggas ner. I dagsläget, med en konstaterad 
och nationell lärarbrist, kommer en utökning att ytterligare försvåra 
kompetensförsörjningen till befintliga skolor. 

Demografisk utveckling i kommunen 
För Hudiksvalls kommun och Bromangymnasiet ser elevsiffrorna för perioden 
2022– 2027 ut enligt följande: 

År Hudiksvall 
Åk 9 elever 
Hösttermin  

Totalt 
Broman 

Elever från  
andra 
kommuner 

2022 469 1442 301 

2023 450 1442 281 

2024 418 1424 266 

2025 452 1408 265 

2026 445 1407 278 

2027 406 1413 291 

   

Elevutvecklingen har under de senaste åren varit stabil för att nu påbörja en 
avmattning. Elevkullarna blir mindre och mindre under de kommande åren och 
Bromangymnasiet är mitt i anpassningen för att möta ny verklighet. 
Programutbudet måste nu rättas efter nya förutsättningar. Flera program har 
idag svårt att fylla sina platser så att det blir ekonomiskt hållbart. En 
nyetablering i den redan överetablerade regionen riskerar att program kommer 
att läggas ned. 
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Här nedan visas sökta program som finns i Hudiksvalls kommun, 
Bromangymnasiet är kommunens egen gymnasieskola. Antal platser på 
inriktningarna kan variera något mellan åren. 

 

Nationellt program Inriktning Antal 
platser 

Naturvetenskap Natur-
vetenskap 

30 

Tillgång till behöriga lärare, program och programinriktningar  
Svårigheter att rekrytera behöriga lärare för att kunna erbjuda elever ett rikt 
programutbud på hemorten finns redan idag. Ett ökat antal 
utbildningsanordnare inom utbildningsområdet förstärker denna svårighet 
ytterligare. Detta kan leda till försämrad kvalité i regionens utbildningar 

Thorengruppen AB:s planerade utökning kommer att påverka elevunderlaget 
för befintliga och planerade utbildningar negativt. Elevantalet kommer inte att 
räcka till för att fylla klasserna och att kostnaden per elev ökar. Detta är med 
dagens ekonomiska förutsättningar inte försvarbart. En nyetablering slår direkt 
mot kommunens befintliga utbildningar och kommer att innebära att ungdomar 
i Hudiksvall inte på sikt kan erbjudas samma utbud av inriktningar som 
ungdomar på annat håll i landet.  

      

Beslutsgång 
Jesse Ljung (C) och Lars Berglund (V) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag.  

 

Beslutsunderlag 
Förslag till yttrande till Skolinspektionen om utökning av befintlig fristående 
gymnasieskola i Sundsvall 

Ansökan till Skolinspektionen från Thorengruppen AB  

     

Beslutet skickas till 
Skolinspektionen  
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§ 20 Dnr 2022-000150 - 612 

Nämndinitiativ - gällande Bromangymnasiets 
idrottsutbildningar 

Lärandenämnden beslutar 
att avslå nämndinitiativet.      

Sammanfattning 
Anton Stark (C) redovisar nämndinitiativet och dess förslag till beslut.  

Idag erbjuder Bromangymnasiet en nationell idrottsutbildning inom bland 
annat fotboll. Dessa kombineras också med ett gymnasieprogram till exempel 
teknik, ekonomi m.fl. Antagningen till nationella idrottsutbildningen görs 
genom bedömningar av den tilltänka elevens förmågor genom bland annat 
intervjuer och provträningar. Ett antagningserbjudande ges sedan till de elever 
som uppfyller kraven och är mest lämpade. Antagningen till 
gymnasieprogrammet görs sedan separat, här uppstår idag ett problem. Trots 
höga meritpoäng hamnar elever som inte bor i Hudiksvall i en urvalsgrupp där 
man blir antagen i mån av tomma platser och inte med avseende på 
meritpoäng. I vanliga fall regleras detta genom att samarbetsavtal upprättas 
mellan kommuner så att man hamnar i ordinarie ansökningsgrupp om man 
kvalificerat till idrottsutbildning (lika villkor). Hudiksvalls kommun har slutat att 
ingå dessa samarbetsavtal. Vilket försvårar för elever utanför Hudiksvalls 
kommun som antagits till de idrottsutbildningar vi erbjuder nationellt. Detta 
gör att vi inte ger eleverna som kommer in samma möjlighet att få en plats på 
de program som ska kombineras med idrottsutbildningen. Vi måste låta 
idrottsstuderande kunna konkurrera på lika villkor oavsett om eleverna som 
antagits bor i en närliggande kommun eller i Hudiksvall.   

  

Beslutsgång 
Anton Stark (C) yrkar bifall till nämndinitiativet. Björn Forsling (S) yrkar avslag 
till nämndinitiativet.  

Ordförande ställer bifall mot avslag och finner att nämnden har avslagit 
nämndinitiativet.   

 

Beslutsunderlag 
Initiativ till lärandenämnden angående Bromangymnasiets idrottsutbildningar  
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§ 21 Dnr 2020-000065 - 000 

Återrapport gällande förskolans lokalstruktur 
Tillförordnad biträdande förvaltningschef Annika Gabrielsson återrapporterar 
kring förskolans lokaler.  

I Forsa är Hasselbackens förskola klar och nämnden kommer att bjudas in till 
invigning i maj. Den nya förskolan i Helenedal har överklagats till länsstyrelsen. 
Gällande förskolan i Näsviken har barnen evakuerats till Forsa och förskolan i 
Näsviken har börjat rivas. Leverantören inom den nationella upphandlingen för 
förskolor har signalerat för prisökningar med anledning av kriget i Ukraina och 
ett ärende kommer att skrivas fram till kommunstyrelsens allmänna utskott med 
anledning av detta.  

Gällande renoveringarna är förskolan på Björkberg färdigrenoverad och på 
Humlans förskola kommer renovering påbörjas senare i år.  

 

Ordförande tackar för informationen.  
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§ 22 Dnr 2019-000029 - 000 

Förvaltningen informerar 
Tillförordnad biträdande förvaltningschef Annika Gabrielsson rapporterar om 
kommunens och förvaltningens arbete med anledning av kriget i Ukraina.  

Annika informerar vidare om fördelning av ”Skolmiljarden” – ett statsbidrag 
för att hantera konsekvenserna av pandemin i grundskola och på gymnasiet.  

 

Ordförande tackar för informationen.  
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§ 23 Dnr 3139 

Återrapport verksamhetsbesök 
Anton Stark (C) har varit på programråd med restaurang- och 
livsmedelsprogrammet. En checklista har tagits fram för APL, arbetsplatsförlagt 
lärande och en branschcertifiering diskuterades. Det är svårt att hitta personal 
inom denna bransch och inte så många elever som söker sig till yrkets 
utbildning.  

Jim Svensk Larm (S) har varit på programråd med fordonsprogrammet. 
Certifiering inom Motorbransch College är avbruten på grund av lokalstorlek 
och upplägget för lärlingsutbildning. Jim har även tillsammans med Jonas Holm 
besökt Byggprogrammet på Bromangymnasiet där några elever kvalificerat sig 
för att delta i Yrkes-SM.  
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§ 24 Dnr 2021-000296 - 649 

Information om förvaltningens arbetsmiljö  
Verksamhetschefen för grund- och grundsärskolan Ulf Carlsson ger en 
nulägesrapport gällande arbetsmiljön på Näsvikens skola. Det har varit problem 
sedan 1980-talet och åtgärder har gjorts sedan dess. Lärarförbundet har gjort en 
anmälan till Arbetsmiljöverket och för några veckor sedan genomfördes en 
inspektion.  

Ulf rapportera vidare att Lärarförbundet även har gjort en anmälan till 
Arbetsmiljöverket gällande modulerna på Sandvalla skola på grund av höga 
bullernivåer. 

Tillförordnad biträdande förvaltningschef Annika Gabrielsson rapporterar om 
förslaget till handlingsplan inom HÖK 21 (huvudöverenskommelsen med 
Lärarförbundet och Lärarnas Riksförbud). Handlingsplanen lägger fokus på 
strategisk kompetensförsörjning och lokalt arbete inom områdena arbetsmiljö, 
arbetsorganisation, arbetstider och lönebildning. 

Annika informerar vidare om förskolans arbetsmiljöplan efter beröm från 
Arbetsmiljöverket. Förvaltningens övriga verksamheter kommer att kopiera 
modellen.  

 

Ordförande tackar för informationen.  
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§ 25 Dnr 2020-000170 - 611 

Information om arbetet med problematisk frånvaro i 
grundskolan  
Verksamhetschefen för grund- och grundsärskolan Ulf Carlsson och lärare 
inom mobila skolteamet Johanna Sundqvist rapporterar om projektet för ökad 
närvaro i skolan. En manual har tagits fram för hur frånvaro ska registreras. Ulf 
och Johanna ger en nulägesrapport gällande frånvaron i de olika stadierna och 
vilka åtgärder som finns att tillgå samt vilka utbildnings- och 
informationsinsatser som gjorts gentemot personal och vårdnadshavare. All 
kunskap som samlats in ska nu omsättas till ett effektivt arbete för att främja 
närvaro.   

 

Ordförande tackar för informationen.   
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§ 26 Dnr 2022-000107 - 629 

Nämndinitiativ - gällande "hemmasittare"  

Lärandenämnden beslutar 
att avslå nämndinitiativet.              

Sammanfattning 
Problematiken med elever som inte kommer till skolan utan blir så kallade 
”hemmasittare” kräver krafttag från politiken. Det behövs en tydlig 
handlingsplan som är både långsiktig och hållbar. En handlingsplan som går 
över partigränserna och som håller över mandatperioder. Det finns goda 
exempel runt om i Sverige på kommuner som hittat sätt att jobba med dessa 
frågor. Här måste Hudiksvalls kommun blicka ut och se vad vi kan göra för att 
komma till bukt med problematiken. Att se över frånvaron i skolan och skapa 
sig en tydlig bild av den är ett bra steg på vägen men framåt kommer det krävas 
mer konkreta åtgärder för att hjälpa dessa ungdomar. För varje dag och vecka 
som går är det flera barn och unga i vår kommun som går miste om sin 
utbildning. Detta kan inte få fortsätta utan nu krävs det handling. Centerpartiet 
vill därför:  

- att en arbetsgrupp sätts ihop för att ta fram en handlingsplan med fokus på 
vad som kan göras kortsiktigt och långsiktigt för att hjälpa de så kallade 
”hemmasittarna”.  

- att gruppen ska bestå av verksamhetschef för grundskolan, verksamhetschef 
för elevhälsan, det mobila skolteamet och arbetsutskottet.  

- att en redovisning av de kortsiktiga åtgärderna redovisas för nämnden i juni 
2022 och det långsiktiga åtgärderna redovisas för nämnden i september 2022.
  

Beslutsgång 
Anton Stark (C) och Jesse Ljung (C) yrkar bifall till att-sats 1 i nämndinitiativet. 
Jim Svensk Larm (S), Lars Berglund (V) och Siv Cavallin (V) yrkar avslag till att-
sats 1.  

Ordförande ställer bifall mot avslag och finner att nämnden beslutat att avslå 
att-sats 1 i nämndinitiativet.   

Gällande att-sats 2 och 3 finns enbart avslagsyrkande och ordförande finner att 
nämnden beslutat att avslå förslagen.  

 

Protokoll Lärandenämnden april
(Signerat, SHA-256 1495FEB038001A8829814AA808FE13B8A61F5911E3F1E0097E99CAE57DBD5B1B)

Sida 26 av 33



 

Lärandenämnden 

PROTOKOLL 
Sida 

27(32) 
Sammanträdesdatum 

2022-04-07 
 

 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

     

 

Beslutsunderlag 
Initiativ till lärandenämnden angående "hemmasittare" 

 

 

Protokoll Lärandenämnden april
(Signerat, SHA-256 1495FEB038001A8829814AA808FE13B8A61F5911E3F1E0097E99CAE57DBD5B1B)

Sida 27 av 33



 

Lärandenämnden 

PROTOKOLL 
Sida 

28(32) 
Sammanträdesdatum 

2022-04-07 
 

 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 27 Dnr 2021-000182 - 611 

Information om utredning av grundskolans 
resursfördelningsmodell   
Verksamhetschefen för grund- och grundsärskolan Ulf Carlsson redogör för 
bakgrunden till och innehållet i utredningsuppdraget gällande grundskolans 
resursfördelningsmodell.  

 

Ordförande tackar för informationen.  
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§ 28 Dnr 2019-000023 - 000 

Korta frågor 
Två korta frågor har inkommit.  

Jesse Ljung (C) undrar: Digitaliseringen i skolan från Anton Stark och Linda 
Östblom fick inte stöd av majoriteten. Majoriteten yrkade på att 
nämndinitiativet inte fick väckas med hänvisning till att det arbetet pågår redan 
inom ramen för digitaliseringsstrategin. Min fråga är: hur det går med arbetet 
kring digitaliseringsstrategin?  

Tillförordnad biträdande förvaltningschef Annika Gabrielsson svarar att arbete 
med digitaliseringsstrategin pågår och att den kommer komma upp för beslut i 
nämnden så snart som möjligt.   

 

Siv Cavallin (V) och Lars Berglund (V) undrar när kommer arbetet med att 
bygga bort arbetsmiljöproblemet på Näsvikens skola på kort och lång sikt? 

Frågan besvaras under punkten "Förvaltningens arbetsmiljö".  
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§ 29 Dnr 2022-000144 - 006 

Nämnden informerar  
Jim Svensk Larm (S) informerar om att Hudiksvall inte kommer att skicka in en 
ansökan till Yrkes-SM 2024 då det saknades tid att förbereda lokaler och 
ekonomiska samarbetspartners, men att vi hoppas kunna skicka in en ansökan 
att anordna evenemanget år 2026.  
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§ 30 Dnr 2020-000005 - 000 

Meddelande till nämnden 
Protokollsutdrag kommunstyrelsen § 4, 2022-02-08 

Lönerevision 2022 

 

Protokollsutdrag kommunstyrelsen § 8, 2022-02-08 

Dokumenthanteringsplan Kommunstyrelsen  

 

Begäran om yttrande från Barn- och elevombudet, 2022-02-10, dnr SI 
2021:8699 

Anmälan om kränkande behandling vid Lunds skola  

 

Minnesanteckningar § 19 MBL lärandeförvaltningen, 2022-02-28  

Minnesanteckningar skyddskommitté lärandeförvaltningen, 2022-02-28  

 

Begäran om komplettering från Barn- och elevombudet, 2022-03-16, dnr SI 
2021:8699 

Anmälan om kränkande behandling vid Lunds skola  

 

Protokoll från lärandenämndens arbetsutskott 2022-03-22 

 

Skrivelse från Norrhälsinge miljökontor 2022-03-23, dnr 2021.2994  

Kristineberg 8:2, inspektionsrapport efter tillsynsbesök på Bromangymnasiet  

 

protokoll § 11 MBL lärandeförvaltningen, 2022-03-28  

Minnesanteckningar § 19 MBL lärandeförvaltningen, 2022-03-28  

 

 

Meddelandena läggs till handlingarna.  
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§ 31 Dnr 2020-000003 - 002 

Återrapport delegationsbeslut 

Lärandenämnden beslutar 
att godkänna redovisningen av fattade delegationsbeslut.  

     

Sammanfattning 
En nämnd har möjlighet att delegera sin beslutande rätt, det innebär att nämnde 
inte behöver fatta alla beslut själv. Nämnden får uppdra till presidiet, ett utskott, 
en ledamot eller ersättare att besluta på nämnden vägnar. Bestämmelserna om 
delegering finns i 6 kapitlet §§ 37-40 kommunallagen. En nämnd får även 
uppdra till en anställd att besluta i dess ställe, 7 kapitlet 5-8 §§ kommunallagen. 
Om nämnden delegerat till förvaltningschef kan förvaltningschefen 
vidaredelegera beslutanderätten till annan anställd, om inte nämnden beslutat 
annat. Ordförande får besluta i ärenden som är så brådskande att nämndens 
beslut inte kan avvaktas. 

Nämnderna har fastslagna delgeringsordningar där nivå för beslutsfattare anges 
samt för hur delegationsbesluten ska återrapporteras till nämnden. Det är bara 
delegationsbeslut som är så brådskande att nämndens beslut inte kan avvaktas, 
som måste anmälas till nämnden. Nämnderna bestämmer själva hur 
återrapporteringen ska går till, t. ex. muntligt eller skriftligt. Redovisningen 
innebär inte att nämnden får ompröva eller fastställa besluten. Däremot kan 
nämnden återkalla beslutanderätt.  

     

Beslutsunderlag 
Tjänsteutlåtande - återrapporterade delegationsbeslut, april 2022 

Återrapport - april 

Återrapport till nämnden, april  
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Plats och tid Sal A, Guldsmeden, Hudiksvall, torsdagen 7 april 2022 kl 09:00-15:30 


Beslutande ledamöter 
 


Jim Svensk Larm (S), 1:e vice ordförande 
Anton Stark (C), 2:e vice ordförande 
Björn Forsling (S) 
Kerstin Rask (S) §§ 13-24 
Bitte Nilsson (S) §§ 13-15 
Lotta Beiersdorf (S) 
Gunilla Asplund (S) §§ 16-31 
Leif Rogell (S) §§ 24-31 
Agneta Palmqvist (M) 
Bibbi Segerbrand (M) 
Anita Höglund (M) 
Fredrik Brink (C) 
Jesse Ljung (C) 
Bengt-Åke Nilsson (C) 
Katja Samuelsson (SD) 
Siv Cavallin (V) 
Lars Berglund (V) 


Ersättare 
 


Emelie Gustafsson (M) §§ 13-20 
Robert Ekenberg (M) 
Gunilla Asplund (S) §§13-15 
Leif Rogell (S) §§ 13-24 
Mats Moberg (S) 
Bitte Nilsson (S) §§ 24-31 
Anne-Charlott Palm (C) 


Övriga närvarande nämndsekreterare Moa Bäckström, tillförordnad biträdande förvaltningschef Annika 
Gabrielsson, enhetschef tekniska Anders Jonsson, drifttekniker Andreas Holmsten, 
förvaltningsekonom Leonard Winter, verksamhetschef för gymnasie- och 
vuxenutbildning Urban Wickman, verksamhetschef för grund- och grundsärskolan 
Ulf Carlsson, lärare Johanna Sundqvist    
 


Justerare Bengt-Åke Nilsson 
Justeringens plats och 
tid Digitalt, 2022-04-11 
 
Underskrifter 


Sekreterare 


 


Paragrafer §§ 13-31 
 Moa Bäckström  


Ordförande 
  


   


Justerare 
  


 Bengt-Åke Nilsson  
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 Bevis/anslag 


Protokollet är justerat. Justeringen tillkännagiven genom anslag. 


Instans Lärandenämnden 


Sammanträdesdatum 2022-04-07 


Datum då anslaget 
publiceras 2022-04-12 


Datum då anslaget 
tas bort 2022-05-03 


Förvaringsplats för 
protokollet Kommunledningsförvaltningen  
 


Underskrift 
  


 Moa Bäckström  
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§ 13 Dnr 2022-000142 - 006 


Fastställande av dagordning - nämndinitiativ  


Lärandenämnden beslutar 
att nämndinitiativen får väckas.  


     


Sammanfattning 
Anton Stark (C) har lämnat in två nämndinitiativ, ett angående "hemmasittare" 
och ett angående idrottsutbildningar på Bromangymnasiet.  


     


Beslutsunderlag 
Initiativ till lärandenämnden angående "hemmasittare"  


Initiativ till lärandenämnden angående Bromangymnasiets idrottsutbildningar  
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§ 14 Dnr 2022-000143 - 631 


Information om larm i våra lokaler  
Drifttekniker Andreas Holmsten och enhetschef Anders Jonsson från 
fastighetsavdelningen på tekniska förvaltningen informerar om den 
larmutrustning som finns i våra skollokaler.   


I skollokaler finns det krav på utrymningslarm, men det finns inget krav på att 
det går ett larm till räddningstjänsten. Utrymningslarm ansvarar för 
fastighetsägaren för att tillhandahålla. Det finns inte krav på inbrottslarm i 
skollokaler, utan det får hyresgästen beställa och bekosta.  


Ordförande tackar för information.  
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§ 15 Dnr 2021-000140 - 041 


Ekonomisk uppföljning  
Förvaltningsekonom Leonard Winter presenterar lärandenämndens prognos 
per sista mars för respektive verksamhet. Siffrorna så här tidigt på året är väldigt 
preliminära och därför skrivs ingen prognos för helåret i protokollet.  


Leonard förklarar vidare de tillkomna bilagorna i verksamhetsrapporten 
gällande resultaten på enhetsnivå.  


Ordförande tackar för informationen.  
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§ 16 Dnr 2022-000079 - 619 


Beslut angående ansökan om godkännande som 
huvudman för utökning av en befintlig fristående 
gymnasieskola, Mästaren 22 AB 
(Skolinspektionens dnr 2022-1041) 


Lärandenämnden beslutar 
att föreslå Skolinspektionen att avslå Mästaren 22 AB:s ansökan om utökad 
verksamhet i Järvsö.       


Sammanfattning 
Mästaren 22 AB har inkommit med en ansökan till Skolinspektionen. Ansökan 
avser utökning av befintlig fristående gymnasieskola vid Järvsögymnasiet i 
Järvsö, Ljusdals kommun.  


Lärandenämnden i Hudiksvalls kommun bereds tillfälle att yttra sig över 
ansökan i enlighet med 2 kap. 5 § skollagen (2010:800) om fristående skolor. 
Kommunens remissvar i form av kopia på justerat protokoll från beslutande 
organ ska vara Skolinspektionen tillhanda senast den 6 maj 2022. 


Mästaren 22 AB:s ansökan 
Mästaren 22 AB ansöker om att i Ljusdals kommun få utöka sin verksamhet vid 
Järvsögymnasiet i Järvsö, med följande utbildningar och elevintag från och med 
läsåret 2023: 


Nationellt program Inriktning Intag år 1 


Naturbruksprogrammet Naturturism 6 


 Djurvård 6 


Samhällsvetenskapsprogrammet Medier, information 
och kommunikation 


8 


Mästaren 22 AB uppger i sin ansökan att fullt utbyggd kan de sökta 
programmen och inriktning omfatta 60 elever år 2025. 


Mästaren 22 AB:s planerade utökning omfattar 2 gymnasieprogram. Fullt 
utbyggd kan verksamheten år 2025 omfatta 60 elever. Skolinspektionen har gett 
Hudiksvalls kommun möjlighet att yttra sig över ansökan. 


En fristående gymnasieskola ska, enligt skollagen 2 kap. 5 §, inte förklaras ha 
rätt till bidrag från det offentliga om skolans verksamhet medför påtagliga 
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negativa följder för skolväsendet i den kommun där skolan är belägen eller i 
närliggande kommuner. 


Lärandeförvaltningen föreslår lärandenämnden att avstyrka ansökan. Skälen för 
detta utvecklas nedan. 


Organisatoriska, pedagogiska och ekonomiska konsekvenser 
Elevunderlag - överetablering 
I regionen finns redan idag ett överskott av elevplatser på befintliga 
gymnasieskolor då antalet tillgängliga platser med stor marginal överstiger 
antalet elever. Att i detta läge utöka antalet platser ytterligare ger organisatoriska 
och ekonomiska konsekvenser. Skillnaden mellan tillgång och efterfrågan ökar 
med ökande risker för att antalet elever inte räcker för vare sig programutbud, 
inriktningar eller som underlag för hela skolor. Detta kan komma att påverka 
utbildningskvaliteten i negativ riktning och ytterst leda till att program, 
inriktningar och hela skolor måste läggas ner. I dagsläget, med en konstaterad 
och nationell lärarbrist, kommer en nyetablering att ytterligare försvåra 
kompetensförsörjningen till befintliga skolor. 


Demografisk utveckling i kommunen 
För Hudiksvalls kommun och Bromangymnasiet ser elevsiffrorna för perioden 
2022– 2027 ut enligt följande: 


År Hudiksvall 
Åk 9 elever 
Hösttermin  


Totalt 
Broman 


Elever från  
andra 
kommuner 


2022 469 1442 301 


2023 450 1442 281 


2024 418 1424 266 


2025 452 1408 265 


2026 445 1407 278 


2027 406 1413 291 


   


Elevutvecklingen har under de senaste åren varit stabil för att nu påbörja en 
avmattning. Elevkullarna blir mindre och mindre under de kommande åren och 
Bromangymnasiet är mitt i anpassningen för att möta ny verklighet. 
Programutbudet måste nu rättas efter nya förutsättningar. Flera program har 
idag svårt att fylla sina platser så att det blir ekonomiskt hållbart. En 
nyetablering i den redan överetablerade regionenen riskerar att program 
kommer att läggas ned. 
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Här nedan visas sökta program som finns i Hudiksvalls kommun, 
Bromangymnasiet är kommunens egen gymnasieskola. Antal platser på 
inriktningarna kan variera något mellan åren. 


 


Nationellt program Inriktning Antal 
platser 


Samhällsvetenskapsprogrammet Beteendev
etenskap 


30 


 Samhällsve
tenskap 


30 


Tillgång till behöriga lärare, program och programinriktningar  
Svårigheter att rekrytera behöriga lärare för att kunna erbjuda elever ett rikt 
programutbud på hemorten finns redan idag. Ett ökat antal 
utbildningsanordnare inom utbildningsområdet förstärker denna svårighet 
ytterligare. Detta kan leda till försämrad kvalité i regionens utbildningar 


Mästaren 22 AB:s planerade utökning kommer att påverka elevunderlaget för 
befintliga och planerade utbildningar negativt. Elevantalet kommer inte att 
räcka till för att fylla klasserna och att kostnaden per elev ökar. Detta är med 
dagens ekonomiska förutsättningar inte försvarbart. En utökning slår direkt 
mot kommunens befintliga utbildningar och kommer att innebära att ungdomar 
i Hudiksvall inte på sikt kan erbjudas samma utbud av inriktningar som 
ungdomar på annat håll i landet.  


      


Beslutsgång 
Anton Stark (C) och Katja Samuelsson (SD) yrkar på att nämnden ska föreslå 
Skolinspektionen att tillstyrka ansökan. Lars Berglund (V) och Kerstin Rask (S) 
yrkar bifall till arbetsutskottets förslag.  


Ordförande ställer arbetsutskottets förslag mot Anton Starks (C) med fleras 
förslag och finner att nämnden beslutat enligt arbetsutskottet förslag.  


Beslutsunderlag 
Förslag till yttrande till Skolinspektionen om utökning av befintlig fristående 
gymnasieskola vid Järvsögymnasiet  


Ansökan till Skolinspektionen från Mästaren 22 AB     


Beslutet skickas till 
Skolinspektionen  
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§ 17 Dnr 2022-000082 - 619 


Beslut angående ansökan om godkännande som 
huvudman för utökning av en befintlig fristående 
gymnasieskola, Praktiska Sverige AB 
(Skolinspektionens dnr 2022-966) 


Lärandenämnden beslutar 
att föreslå Skolinspektionen att avslå Praktiska Sverige AB:s ansökan om utökad 
verksamhet i Sundsvall.          


Sammanfattning 
Praktiska Sverige AB har inkommit med en ansökan till Skolinspektionen. 
Ansökan avser utökning av befintlig fristående gymnasieskola vid Praktiska 
Gymnasiet Sundsvall i Sundsvalls kommun.  


Lärandenämnden i Hudiksvalls kommun bereds tillfälle att yttra sig över 
ansökan i enlighet med 2 kap. 5 § skollagen (2010:800) om fristående skolor. 
Kommunens remissvar i form av kopia på justerat protokoll från beslutande 
organ ska vara Skolinspektionen tillhanda senast den 6 maj 2022. 


Praktiska Sverige AB:s ansökan 
Praktiska Sverige AB ansöker om att i Sundsvalls kommun få utöka sin 
verksamhet vid Praktiska Gymnasiet Sundsvall, med följande utbildning och 
elevintag från och med läsåret 2023: 


Nationellt program Inriktning Intag år 1 


Barn- och fritidsprogrammet Pedagogiskt och 
socialt arbete 


12 


   


Praktiska Sverige AB uppger i sin ansökan att fullt utbyggd kan det sökta 
programmet omfatta 36 elever år 2025. 


Praktiska Sverige AB:s planerade utökning omfattar 1 gymnasieprogram och 1 
nationell inriktning. Fullt utbyggd kan verksamheten år 2025 omfatta 36 elever. 
Skolinspektionen har gett Hudiksvalls kommun möjlighet att yttra sig över 
ansökan. 


En fristående gymnasieskola ska, enligt skollagen 2 kap. 5 §, inte förklaras ha 
rätt till bidrag från det offentliga om skolans verksamhet medför påtagliga 
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negativa följder för skolväsendet i den kommun där skolan är belägen eller i 
närliggande kommuner. 


Lärandeförvaltningen föreslår lärandenämnden att avstyrka ansökan. Skälen för 
detta utvecklas nedan. 


Organisatoriska, pedagogiska och ekonomiska konsekvenser 
Elevunderlag - överetablering 
I regionen finns redan idag ett överskott av elevplatser på befintliga 
gymnasieskolor då antalet tillgängliga platser med stor marginal överstiger 
antalet elever. Att i detta läge utöka antalet platser ytterligare ger organisatoriska 
och ekonomiska konsekvenser. Skillnaden mellan tillgång och efterfrågan ökar 
med ökande risker för att antalet elever inte räcker för vare sig programutbud, 
inriktningar eller som underlag för hela skolor. Detta kan komma att påverka 
utbildningskvaliteten i negativ riktning och ytterst leda till att program, 
inriktningar och hela skolor måste läggas ner. I dagsläget, med en konstaterad 
och nationell lärarbrist, kommer en nyetablering att ytterligare försvåra 
kompetensförsörjningen till befintliga skolor. 


Demografisk utveckling i kommunen 
För Hudiksvalls kommun och Bromangymnasiet ser elevsiffrorna för perioden 
2022– 2027 ut enligt följande: 


År Hudiksvall 
Åk 9 elever 
Hösttermin  


Totalt 
Broman 


Elever från  
andra 
kommuner 


2022 469 1442 301 


2023 450 1442 281 


2024 418 1424 266 


2025 452 1408 265 


2026 445 1407 278 


2027 406 1413 291 


   


Elevutvecklingen har under de senaste åren varit stabil för att nu påbörja en 
avmattning. Elevkullarna blir mindre och mindre under de kommande åren och 
Bromangymnasiet är mitt i anpassningen för att möta ny verklighet. 
Programutbudet måste nu rättas efter nya förutsättningar. Flera program har 
idag svårt att fylla sina platser så att det blir ekonomiskt hållbart. En utökning i 
den redan överetablerade regionen riskerar att program kommer att läggas ned. 


Här nedan visas sökta program som finns i Hudiksvalls kommun. Antal platser 
på inriktningarna kan variera något mellan åren. 
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Nationellt program Inriktning Gymnasieskola Antal 
platser 


Barn- och fritidsprogrammet Fritid och 
hälsa 


Hudikgymnasiet Efter sök 


    


Tillgång till behöriga lärare, program och programinriktningar  
Svårigheter att rekrytera behöriga lärare för att kunna erbjuda elever ett rikt 
programutbud på hemorten finns redan idag. Ett ökat antal 
utbildningsanordnare inom utbildningsområdet förstärker denna svårighet 
ytterligare. Detta kan leda till försämrad kvalité i regionens utbildningar 


Praktiska Sverige AB:s planerade utökning kommer att påverka elevunderlaget 
för befintliga och planerade utbildningar negativt. Elevantalet kommer inte att 
räcka till för att fylla klasserna och att kostnaden per elev ökar. Detta är med 
dagens ekonomiska förutsättningar inte försvarbart. En nyetablering slår direkt 
mot kommunens befintliga utbildningar och kommer att innebära att ungdomar 
i Hudiksvall inte på sikt kan erbjudas samma utbud av inriktningar som 
ungdomar på annat håll i landet.  


      


Beslutsgång 
Jesse Ljung (C) yrkar på att nämnden ska föreslå Skolinspektionen att tillstyrka 
ansökan.  


Ordförande ställer arbetsutskottets förslag mot Jesse Ljungs (C) förslag och 
finner att nämnden beslutat enligt arbetsutskottet förslag.  


Beslutsunderlag 
Förslag till yttrande till Skolinspektionen om utökning av befintlig fristående 
gymnasieskola i Sundsvall 


Ansökan till Skolinspektionen från Praktiska Sverige AB   


     


Beslutet skickas till 
Skolinspektionen  
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§ 18 Dnr 2022-000088 - 619 


Beslut angående ansökan om godkännande som 
huvudman för utökning av en befintlig fristående 
gymnasieskola, Friskolan Nytorp AB 
(Skolinspektionens dnr 2022-1067) 


Lärandenämnden beslutar 
att föreslå Skolinspektionen att avslå Friskolan Nytorp AB:s ansökan om 
utökad verksamhet i Arbrå.      


Sammanfattning 
Friskolan Nytorp AB har inkommit med en ansökan till Skolinspektionen. 
Ansökan avser utökning av befintlig fristående gymnasieskola vid Friskolan 
Nytorp, Bollnäs kommun.  


Lärandenämnden i Hudiksvalls kommun bereds tillfälle att yttra sig över 
ansökan i enlighet med 2 kap. 5 § skollagen (2010:800) om fristående skolor. 
Kommunens remissvar i form av kopia på justerat protokoll från beslutande 
organ ska vara Skolinspektionen tillhanda senast den 6 maj 2022. 


Friskolan Nytorp AB:s ansökan 
Friskolan Nytorp AB ansöker om att i Bollnäs kommun få utöka sin 
verksamhet vid Friskolan Nytorp i Arbrå, med följande utbildningar och 
elevintag från och med läsåret 2023: 


Nationellt program Inriktning Intag år 1 


Naturbruksprogrammet Naturturism 12 


Friskolan Nytorp AB uppger i sin ansökan att fullt utbyggd kan de sökta 
programmen och inriktning omfatta 36 elever år 2025. 


Friskolan Nytorp AB:s planerade utökning omfattar 1 gymnasieprogram. Fullt 
utbyggd kan verksamheten år 2025 omfatta 36 elever. Skolinspektionen har gett 
Hudiksvalls kommun möjlighet att yttra sig över ansökan. 


En fristående gymnasieskola ska, enligt skollagen 2 kap. 5 §, inte förklaras ha 
rätt till bidrag från det offentliga om skolans verksamhet medför påtagliga 
negativa följder för skolväsendet i den kommun där skolan är belägen eller i 
närliggande kommuner. 
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Lärandeförvaltningen föreslår lärandenämnden att avstyrka ansökan. Skälen för 
detta utvecklas nedan. 


Organisatoriska, pedagogiska och ekonomiska konsekvenser 
Elevunderlag - överetablering 
I regionen finns redan idag ett överskott av elevplatser på befintliga 
gymnasieskolor då antalet tillgängliga platser med stor marginal överstiger 
antalet elever. Att i detta läge utöka antalet platser ytterligare ger organisatoriska 
och ekonomiska konsekvenser. Skillnaden mellan tillgång och efterfrågan ökar 
med ökande risker för att antalet elever inte räcker för vare sig programutbud, 
inriktningar eller som underlag för hela skolor. Detta kan komma att påverka 
utbildningskvaliteten i negativ riktning och ytterst leda till att program, 
inriktningar och hela skolor måste läggas ner. I dagsläget, med en konstaterad 
och nationell lärarbrist, kommer en nyetablering att ytterligare försvåra 
kompetensförsörjningen till befintliga skolor. 


Demografisk utveckling i kommunen 
För Hudiksvalls kommun och Bromangymnasiet ser elevsiffrorna för perioden 
2022– 2027 ut enligt följande: 


År Hudiksvall 
Åk 9 elever 
Hösttermin  


Totalt 
Broman 


Elever från  
andra 
kommuner 


2022 469 1442 301 


2023 450 1442 281 


2024 418 1424 266 


2025 452 1408 265 


2026 445 1407 278 


2027 406 1413 291 


   


Elevutvecklingen har under de senaste åren varit stabil för att nu påbörja en 
avmattning. Elevkullarna blir mindre och mindre under de kommande åren och 
Bromangymnasiet är mitt i anpassningen för att möta ny verklighet. 
Programutbudet måste nu rättas efter nya förutsättningar. Flera program har 
idag svårt att fylla sina platser så att det blir ekonomiskt hållbart. En utökning i 
den redan överetablerade regionen riskerar att program kommer att läggas ned. 


Bromangymnasiet i Hudiksvalls kommun har inte det sökta programmet i sitt 
utbud men antalet elevplatser i närområdet överskrider, med råge, antalet 
sökande elever. 
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Tillgång till behöriga lärare, program och programinriktningar  
Svårigheter att rekrytera behöriga lärare för att kunna erbjuda elever ett rikt 
programutbud på hemorten finns redan idag. Ett ökat antal 
utbildningsanordnare inom utbildningsområdet förstärker denna svårighet 
ytterligare. Detta kan leda till försämrad kvalité i regionens utbildningar 


Friskolan Nytorp AB:s planerade utökning kommer att påverka elevunderlaget 
för befintliga och planerade utbildningar negativt. Elevantalet kommer inte att 
räcka till för att fylla klasserna och att kostnaden per elev ökar. Detta är med 
dagens ekonomiska förutsättningar inte försvarbart. En utökning slår direkt 
mot kommunens befintliga utbildningar och kommer att innebära att ungdomar 
i Hudiksvall inte på sikt kan erbjudas samma utbud av inriktningar som 
ungdomar på annat håll i landet.  


      


Beslutsgång 
Bengt-Åke Nilsson (C), Lars Berglund (V) och Katja Samuelsson (SD) yrkar på 
att nämnden ska föreslå Skolinspektionen att tillstyrka ansökan.  


Ordförande ställer arbetsutskottets förslag mot Bengt-Åke Nilssons (C) med 
fleras förslag med och finner att nämnden beslutat enligt arbetsutskottet förslag.  


Beslutsunderlag 
Förslag till yttrande till Skolinspektionen om utökning av befintlig fristående 
gymnasieskola i Arbrå  


Ansökan till Skolinspektionen från Friskolan Nytorp AB  


     


Beslutet skickas till 
Skolinspektionen  
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§ 19 Dnr 2022-000091 - 619 


Beslut angående ansökan om godkännande som 
huvudman för utökning av en befintlig fristående 
gymnasieskola, Thorengruppen AB 
(Skolinspektionens dnr 2022-953) 


Lärandenämnden beslutar 
att föreslå Skolinspektionen att avslå Thorengruppen AB:s ansökan om utökad 
verksamhet i Sundsvall.      


     


Sammanfattning 
Thorengruppen AB har inkommit med en ansökan till Skolinspektionen. 
Ansökan avser utökning av befintlig fristående gymnasieskola vid Thoren 
Buisness School Sundsvall i Sundsvalls kommun.  


Lärandenämnden i Hudiksvalls kommun bereds tillfälle att yttra sig över 
ansökan i enlighet med 2 kap. 5 § skollagen (2010:800) om fristående skolor. 
Kommunens remissvar i form av kopia på justerat protokoll från beslutande 
organ ska vara Skolinspektionen tillhanda senast den 6 maj 2022. 


Thorengruppen AB:s ansökan 
Thorengruppen AB ansöker om att i Sundsvalls kommun få utöka sin 
verksamhet vid Thoren Buisness School Sundsvall, med följande utbildningar 
och elevintag från och med läsåret 2023: 


Nationellt program Inriktning Intag år 1 


Naturvetenskapsprogrammet Naturvetenskap 8 


Thorengruppen AB uppger i sin ansökan att fullt utbyggd kan det sökta 
programmet och inriktning omfatta 24 elever år 2025. 


Thorengruppen AB:s planerade utökning omfattar 1 gymnasieprogram och 1 
nationell inriktning. Fullt utbyggd kan verksamheten år 2025 omfatta 24 elever. 
Skolinspektionen har gett Hudiksvalls kommun möjlighet att yttra sig över 
ansökan. 


En fristående gymnasieskola ska, enligt skollagen 2 kap. 5 §, inte förklaras ha 
rätt till bidrag från det offentliga om skolans verksamhet medför påtagliga 
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negativa följder för skolväsendet i den kommun där skolan är belägen eller i 
närliggande kommuner. 


Lärandeförvaltningen föreslår lärandenämnden att avstyrka ansökan. Skälen för 
detta utvecklas nedan. 


Organisatoriska, pedagogiska och ekonomiska konsekvenser 
Elevunderlag - överetablering 
I regionen finns redan idag ett överskott av elevplatser på befintliga 
gymnasieskolor då antalet tillgängliga platser med stor marginal överstiger 
antalet elever. Att i detta läge utöka antalet platser ytterligare ger organisatoriska 
och ekonomiska konsekvenser. Skillnaden mellan tillgång och efterfrågan ökar 
med ökande risker för att antalet elever inte räcker för vare sig programutbud, 
inriktningar eller som underlag för hela skolor. Detta kan komma att påverka 
utbildningskvaliteten i negativ riktning och ytterst leda till att program, 
inriktningar och hela skolor måste läggas ner. I dagsläget, med en konstaterad 
och nationell lärarbrist, kommer en utökning att ytterligare försvåra 
kompetensförsörjningen till befintliga skolor. 


Demografisk utveckling i kommunen 
För Hudiksvalls kommun och Bromangymnasiet ser elevsiffrorna för perioden 
2022– 2027 ut enligt följande: 


År Hudiksvall 
Åk 9 elever 
Hösttermin  


Totalt 
Broman 


Elever från  
andra 
kommuner 


2022 469 1442 301 


2023 450 1442 281 


2024 418 1424 266 


2025 452 1408 265 


2026 445 1407 278 


2027 406 1413 291 


   


Elevutvecklingen har under de senaste åren varit stabil för att nu påbörja en 
avmattning. Elevkullarna blir mindre och mindre under de kommande åren och 
Bromangymnasiet är mitt i anpassningen för att möta ny verklighet. 
Programutbudet måste nu rättas efter nya förutsättningar. Flera program har 
idag svårt att fylla sina platser så att det blir ekonomiskt hållbart. En 
nyetablering i den redan överetablerade regionen riskerar att program kommer 
att läggas ned. 
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Här nedan visas sökta program som finns i Hudiksvalls kommun, 
Bromangymnasiet är kommunens egen gymnasieskola. Antal platser på 
inriktningarna kan variera något mellan åren. 


 


Nationellt program Inriktning Antal 
platser 


Naturvetenskap Natur-
vetenskap 


30 


Tillgång till behöriga lärare, program och programinriktningar  
Svårigheter att rekrytera behöriga lärare för att kunna erbjuda elever ett rikt 
programutbud på hemorten finns redan idag. Ett ökat antal 
utbildningsanordnare inom utbildningsområdet förstärker denna svårighet 
ytterligare. Detta kan leda till försämrad kvalité i regionens utbildningar 


Thorengruppen AB:s planerade utökning kommer att påverka elevunderlaget 
för befintliga och planerade utbildningar negativt. Elevantalet kommer inte att 
räcka till för att fylla klasserna och att kostnaden per elev ökar. Detta är med 
dagens ekonomiska förutsättningar inte försvarbart. En nyetablering slår direkt 
mot kommunens befintliga utbildningar och kommer att innebära att ungdomar 
i Hudiksvall inte på sikt kan erbjudas samma utbud av inriktningar som 
ungdomar på annat håll i landet.  


      


Beslutsgång 
Jesse Ljung (C) och Lars Berglund (V) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag.  


 


Beslutsunderlag 
Förslag till yttrande till Skolinspektionen om utökning av befintlig fristående 
gymnasieskola i Sundsvall 


Ansökan till Skolinspektionen från Thorengruppen AB  


     


Beslutet skickas till 
Skolinspektionen  
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§ 20 Dnr 2022-000150 - 612 


Nämndinitiativ - gällande Bromangymnasiets 
idrottsutbildningar 


Lärandenämnden beslutar 
att avslå nämndinitiativet.      


Sammanfattning 
Anton Stark (C) redovisar nämndinitiativet och dess förslag till beslut.  


Idag erbjuder Bromangymnasiet en nationell idrottsutbildning inom bland 
annat fotboll. Dessa kombineras också med ett gymnasieprogram till exempel 
teknik, ekonomi m.fl. Antagningen till nationella idrottsutbildningen görs 
genom bedömningar av den tilltänka elevens förmågor genom bland annat 
intervjuer och provträningar. Ett antagningserbjudande ges sedan till de elever 
som uppfyller kraven och är mest lämpade. Antagningen till 
gymnasieprogrammet görs sedan separat, här uppstår idag ett problem. Trots 
höga meritpoäng hamnar elever som inte bor i Hudiksvall i en urvalsgrupp där 
man blir antagen i mån av tomma platser och inte med avseende på 
meritpoäng. I vanliga fall regleras detta genom att samarbetsavtal upprättas 
mellan kommuner så att man hamnar i ordinarie ansökningsgrupp om man 
kvalificerat till idrottsutbildning (lika villkor). Hudiksvalls kommun har slutat att 
ingå dessa samarbetsavtal. Vilket försvårar för elever utanför Hudiksvalls 
kommun som antagits till de idrottsutbildningar vi erbjuder nationellt. Detta 
gör att vi inte ger eleverna som kommer in samma möjlighet att få en plats på 
de program som ska kombineras med idrottsutbildningen. Vi måste låta 
idrottsstuderande kunna konkurrera på lika villkor oavsett om eleverna som 
antagits bor i en närliggande kommun eller i Hudiksvall.   


  


Beslutsgång 
Anton Stark (C) yrkar bifall till nämndinitiativet. Björn Forsling (S) yrkar avslag 
till nämndinitiativet.  


Ordförande ställer bifall mot avslag och finner att nämnden har avslagit 
nämndinitiativet.   


 


Beslutsunderlag 
Initiativ till lärandenämnden angående Bromangymnasiets idrottsutbildningar  
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§ 21 Dnr 2020-000065 - 000 


Återrapport gällande förskolans lokalstruktur 
Tillförordnad biträdande förvaltningschef Annika Gabrielsson återrapporterar 
kring förskolans lokaler.  


I Forsa är Hasselbackens förskola klar och nämnden kommer att bjudas in till 
invigning i maj. Den nya förskolan i Helenedal har överklagats till länsstyrelsen. 
Gällande förskolan i Näsviken har barnen evakuerats till Forsa och förskolan i 
Näsviken har börjat rivas. Leverantören inom den nationella upphandlingen för 
förskolor har signalerat för prisökningar med anledning av kriget i Ukraina och 
ett ärende kommer att skrivas fram till kommunstyrelsens allmänna utskott med 
anledning av detta.  


Gällande renoveringarna är förskolan på Björkberg färdigrenoverad och på 
Humlans förskola kommer renovering påbörjas senare i år.  


 


Ordförande tackar för informationen.  
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§ 22 Dnr 2019-000029 - 000 


Förvaltningen informerar 
Tillförordnad biträdande förvaltningschef Annika Gabrielsson rapporterar om 
kommunens och förvaltningens arbete med anledning av kriget i Ukraina.  


Annika informerar vidare om fördelning av ”Skolmiljarden” – ett statsbidrag 
för att hantera konsekvenserna av pandemin i grundskola och på gymnasiet.  


 


Ordförande tackar för informationen.  
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§ 23 Dnr 3139 


Återrapport verksamhetsbesök 
Anton Stark (C) har varit på programråd med restaurang- och 
livsmedelsprogrammet. En checklista har tagits fram för APL, arbetsplatsförlagt 
lärande och en branschcertifiering diskuterades. Det är svårt att hitta personal 
inom denna bransch och inte så många elever som söker sig till yrkets 
utbildning.  


Jim Svensk Larm (S) har varit på programråd med fordonsprogrammet. 
Certifiering inom Motorbransch College är avbruten på grund av lokalstorlek 
och upplägget för lärlingsutbildning. Jim har även tillsammans med Jonas Holm 
besökt Byggprogrammet på Bromangymnasiet där några elever kvalificerat sig 
för att delta i Yrkes-SM.  
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§ 24 Dnr 2021-000296 - 649 


Information om förvaltningens arbetsmiljö  
Verksamhetschefen för grund- och grundsärskolan Ulf Carlsson ger en 
nulägesrapport gällande arbetsmiljön på Näsvikens skola. Det har varit problem 
sedan 1980-talet och åtgärder har gjorts sedan dess. Lärarförbundet har gjort en 
anmälan till Arbetsmiljöverket och för några veckor sedan genomfördes en 
inspektion.  


Ulf rapportera vidare att Lärarförbundet även har gjort en anmälan till 
Arbetsmiljöverket gällande modulerna på Sandvalla skola på grund av höga 
bullernivåer. 


Tillförordnad biträdande förvaltningschef Annika Gabrielsson rapporterar om 
förslaget till handlingsplan inom HÖK 21 (huvudöverenskommelsen med 
Lärarförbundet och Lärarnas Riksförbud). Handlingsplanen lägger fokus på 
strategisk kompetensförsörjning och lokalt arbete inom områdena arbetsmiljö, 
arbetsorganisation, arbetstider och lönebildning. 


Annika informerar vidare om förskolans arbetsmiljöplan efter beröm från 
Arbetsmiljöverket. Förvaltningens övriga verksamheter kommer att kopiera 
modellen.  


 


Ordförande tackar för informationen.  
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§ 25 Dnr 2020-000170 - 611 


Information om arbetet med problematisk frånvaro i 
grundskolan  
Verksamhetschefen för grund- och grundsärskolan Ulf Carlsson och lärare 
inom mobila skolteamet Johanna Sundqvist rapporterar om projektet för ökad 
närvaro i skolan. En manual har tagits fram för hur frånvaro ska registreras. Ulf 
och Johanna ger en nulägesrapport gällande frånvaron i de olika stadierna och 
vilka åtgärder som finns att tillgå samt vilka utbildnings- och 
informationsinsatser som gjorts gentemot personal och vårdnadshavare. All 
kunskap som samlats in ska nu omsättas till ett effektivt arbete för att främja 
närvaro.   


 


Ordförande tackar för informationen.   
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§ 26 Dnr 2022-000107 - 629 


Nämndinitiativ - gällande "hemmasittare"  


Lärandenämnden beslutar 
att avslå nämndinitiativet.              


Sammanfattning 
Problematiken med elever som inte kommer till skolan utan blir så kallade 
”hemmasittare” kräver krafttag från politiken. Det behövs en tydlig 
handlingsplan som är både långsiktig och hållbar. En handlingsplan som går 
över partigränserna och som håller över mandatperioder. Det finns goda 
exempel runt om i Sverige på kommuner som hittat sätt att jobba med dessa 
frågor. Här måste Hudiksvalls kommun blicka ut och se vad vi kan göra för att 
komma till bukt med problematiken. Att se över frånvaron i skolan och skapa 
sig en tydlig bild av den är ett bra steg på vägen men framåt kommer det krävas 
mer konkreta åtgärder för att hjälpa dessa ungdomar. För varje dag och vecka 
som går är det flera barn och unga i vår kommun som går miste om sin 
utbildning. Detta kan inte få fortsätta utan nu krävs det handling. Centerpartiet 
vill därför:  


- att en arbetsgrupp sätts ihop för att ta fram en handlingsplan med fokus på 
vad som kan göras kortsiktigt och långsiktigt för att hjälpa de så kallade 
”hemmasittarna”.  


- att gruppen ska bestå av verksamhetschef för grundskolan, verksamhetschef 
för elevhälsan, det mobila skolteamet och arbetsutskottet.  


- att en redovisning av de kortsiktiga åtgärderna redovisas för nämnden i juni 
2022 och det långsiktiga åtgärderna redovisas för nämnden i september 2022.
  


Beslutsgång 
Anton Stark (C) och Jesse Ljung (C) yrkar bifall till att-sats 1 i nämndinitiativet. 
Jim Svensk Larm (S), Lars Berglund (V) och Siv Cavallin (V) yrkar avslag till att-
sats 1.  


Ordförande ställer bifall mot avslag och finner att nämnden beslutat att avslå 
att-sats 1 i nämndinitiativet.   


Gällande att-sats 2 och 3 finns enbart avslagsyrkande och ordförande finner att 
nämnden beslutat att avslå förslagen.  
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Beslutsunderlag 
Initiativ till lärandenämnden angående "hemmasittare" 
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§ 27 Dnr 2021-000182 - 611 


Information om utredning av grundskolans 
resursfördelningsmodell   
Verksamhetschefen för grund- och grundsärskolan Ulf Carlsson redogör för 
bakgrunden till och innehållet i utredningsuppdraget gällande grundskolans 
resursfördelningsmodell.  


 


Ordförande tackar för informationen.  
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§ 28 Dnr 2019-000023 - 000 


Korta frågor 
Två korta frågor har inkommit.  


Jesse Ljung (C) undrar: Digitaliseringen i skolan från Anton Stark och Linda 
Östblom fick inte stöd av majoriteten. Majoriteten yrkade på att 
nämndinitiativet inte fick väckas med hänvisning till att det arbetet pågår redan 
inom ramen för digitaliseringsstrategin. Min fråga är: hur det går med arbetet 
kring digitaliseringsstrategin?  


Tillförordnad biträdande förvaltningschef Annika Gabrielsson svarar att arbete 
med digitaliseringsstrategin pågår och att den kommer komma upp för beslut i 
nämnden så snart som möjligt.   


 


Siv Cavallin (V) och Lars Berglund (V) undrar när kommer arbetet med att 
bygga bort arbetsmiljöproblemet på Näsvikens skola på kort och lång sikt? 


Frågan besvaras under punkten "Förvaltningens arbetsmiljö".  
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§ 29 Dnr 2022-000144 - 006 


Nämnden informerar  
Jim Svensk Larm (S) informerar om att Hudiksvall inte kommer att skicka in en 
ansökan till Yrkes-SM 2024 då det saknades tid att förbereda lokaler och 
ekonomiska samarbetspartners, men att vi hoppas kunna skicka in en ansökan 
att anordna evenemanget år 2026.  
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§ 30 Dnr 2020-000005 - 000 


Meddelande till nämnden 
Protokollsutdrag kommunstyrelsen § 4, 2022-02-08 


Lönerevision 2022 


 


Protokollsutdrag kommunstyrelsen § 8, 2022-02-08 


Dokumenthanteringsplan Kommunstyrelsen  


 


Begäran om yttrande från Barn- och elevombudet, 2022-02-10, dnr SI 
2021:8699 


Anmälan om kränkande behandling vid Lunds skola  


 


Minnesanteckningar § 19 MBL lärandeförvaltningen, 2022-02-28  


Minnesanteckningar skyddskommitté lärandeförvaltningen, 2022-02-28  


 


Begäran om komplettering från Barn- och elevombudet, 2022-03-16, dnr SI 
2021:8699 


Anmälan om kränkande behandling vid Lunds skola  


 


Protokoll från lärandenämndens arbetsutskott 2022-03-22 


 


Skrivelse från Norrhälsinge miljökontor 2022-03-23, dnr 2021.2994  


Kristineberg 8:2, inspektionsrapport efter tillsynsbesök på Bromangymnasiet  


 


protokoll § 11 MBL lärandeförvaltningen, 2022-03-28  


Minnesanteckningar § 19 MBL lärandeförvaltningen, 2022-03-28  


 


 


Meddelandena läggs till handlingarna.  
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§ 31 Dnr 2020-000003 - 002 


Återrapport delegationsbeslut 


Lärandenämnden beslutar 
att godkänna redovisningen av fattade delegationsbeslut.  


     


Sammanfattning 
En nämnd har möjlighet att delegera sin beslutande rätt, det innebär att nämnde 
inte behöver fatta alla beslut själv. Nämnden får uppdra till presidiet, ett utskott, 
en ledamot eller ersättare att besluta på nämnden vägnar. Bestämmelserna om 
delegering finns i 6 kapitlet §§ 37-40 kommunallagen. En nämnd får även 
uppdra till en anställd att besluta i dess ställe, 7 kapitlet 5-8 §§ kommunallagen. 
Om nämnden delegerat till förvaltningschef kan förvaltningschefen 
vidaredelegera beslutanderätten till annan anställd, om inte nämnden beslutat 
annat. Ordförande får besluta i ärenden som är så brådskande att nämndens 
beslut inte kan avvaktas. 


Nämnderna har fastslagna delgeringsordningar där nivå för beslutsfattare anges 
samt för hur delegationsbesluten ska återrapporteras till nämnden. Det är bara 
delegationsbeslut som är så brådskande att nämndens beslut inte kan avvaktas, 
som måste anmälas till nämnden. Nämnderna bestämmer själva hur 
återrapporteringen ska går till, t. ex. muntligt eller skriftligt. Redovisningen 
innebär inte att nämnden får ompröva eller fastställa besluten. Däremot kan 
nämnden återkalla beslutanderätt.  


     


Beslutsunderlag 
Tjänsteutlåtande - återrapporterade delegationsbeslut, april 2022 


Återrapport - april 


Återrapport till nämnden, april  


 


 





